
Zápis a usnesení z 02/2012 zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP, ze dne 21.2.2012 

 

Zasedání : Druhé 
Dne: 21. únor 2012 
Počátek jednání - 
konec jednání: 14:00 – 14:52 
Místo: dv.č. 430, 4.patro, Mariánské nám. 2, Praha 1 
Přítomni Dle prezenční listiny 
 

Přítomné členy Výboru pro Infrastrukturu ZHMP a hosty uvítala a jednání Výboru zahájila 

členka Výboru Ing. Věra Šturmová. V rámci úvodního slova omluvila pana předsedu 

Výboru pro infrastrukturu Pavla Hurdu z jeho dnešního zasedání a stručně přítomné 

seznámila s návrhem zaměření Výboru pro Infrastrukturu ZHMP a zároveň s hlavními 

body tohoto zasedání .  

A  Administrativně organizační záležitosti:    

V rámci programu 2. zasedání členka Ing. Věra Šturmová navrhla vyřazení bodu A.2 – 

(Volba místopředsedy Výboru pro infrastrukturu ZHMP) a přečíslováním ostatních bodů. O 

takto upraveném návrhu Programu 2. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP se 

hlasovalo. 

• Bod A.1 -  Programu 2.zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje Program 2. zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP.       (Pro:Proti:Zdrželise)  (6:0:0) 

 

• Bod A.2 -  Schválení předešlého zápisu a volba ověřovatele zápisu Výboru 

pro infrastrukturu ZHMP  

K zápisu z 1. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP nebyly vzneseny žádné 

připomínky. Ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP byl členkou Ing. 



Věrou Šturmovou navržen JUDr. Lubomír Ledl. K tomuto návrhu nebyly žádné 

protinávrhy ani připomínky.  

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje zápis z 1. zasedání a schvaluje JUDr. 

Lubomíra Ledla ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP.  

                                                                    (   Pro:Proti:Zdrželi se)  (6:0:0) 

 

B     Projednávaná témata 

Bod B.1 -  Informace o projektech TV, zařazených do rozpočtu hl. m. Prahy na 

rok 2012 realizovaných na území správních obvodů Praha 

Ing. Pavel Přikryl ( ZAVOS s.r.o.) podrobně informoval přítomné členy Výboru pro infrastrukturu 

ZHMP o materiálu, týkající se technické vybavenosti, zařazené do rozpočtu hl. m. Prahy na rok 

2012, a realizované na území správních obvodů  Praha. Každý z těchto projektů byl 

charakterizován prostřednictvím základních údajů (stavby, přípravy, termín). Po uvedení a 

představení staveb následoval prostor pro diskuzi a případné dotazy.  

JUDr. Lubomír Ledl vznesl dotaz, ve kterém se zajímal o finanční situaci výše zmíněných TV a 

kdy se plánují dokončit již rozestavěné, nové a pozastavené projekty.  

Ing. Pavel Richter reagoval na tento dotaz tak, že záleží na hlavním městě, jak budou stavby 

realizovány, protože tento předložený materiál nepoukazuje pouze na rok 2012 ale i do 

dalších let. Hlavním cílem uvedených TV staveb je kompletní napojení všech pražských městských 

částí do centrální kanalizace.  

Ing. Pavel Klega doplnil poznámku ohledně dřívějšího financování, kde si hl. m. Praha musela 

zabezpečit úvěr na technickou vybavenost města z důvodu finanční podpory na odstranění škod po 

povodních. Uvedl, že se nejedná o navýšení rozestavených projektů ale naopak splácení dluhu a 

dostavění již rozestavěných staveb. 

JUDr. Lubomír Ledl upřesnil svoji poznámku, že stále častěji jsou stavby pozastavovány a 

náklady se zvyšují.  

Ing. M. Šenarová (Občanské sdružení „Za vaši budoucnost“) do diskuze vstoupila s otázkou 

pokračování výstavby metra Blanky, a ústřední čističkou odpadních vod. Jaké je jejich pokračování 

v budování, financování. Zajímal ji i celkový rozpočet pro rok 2012.  



Denisa Stonáčková doplnila, že otázka ohledně rozpočtu hl. m. Prahy pro dané odbory, by měla 

být směřována spíše na Finanční Výbor.  

Ing. Pavel Přikryl připomněl slova pana náměstka Ing. Pavla Richtera ohledně financování staveb 

a části finančních investicí, které jsou přiřazovány pro stavby,  jež jsou v materiálu uvedené a to od 

roku 2012 a další pokračování realizací v následujících letech. 

   

 Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí informaci o projektech TV, 

zařazených do rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2012 realizovaných na území 

správních obvodů Praha. 

                                                             (Pro:Proti:Zdrželi se)  (7:0:0) 

 

• Bod B.2 – Materiály předkládané Ing. Pavlem Richterem – náměstkem 

primátora pro oblast infrastruktury 

 

V tomto bodu nebyly předložené žádné materiály týkající se oblasti infrastruktury. 

 

 

• Bod B.5 – Diskuze, náměty, připomínky 

 

  V tomto bodu nebyly žádné náměty či připomínky. 

  Následně členka Výboru Ing. Věra Šturmová 2. zasedání Výboru pro infrastrukturu  

ZHMP ukončila.  

       

 

 



 

Tajemník: 

Ověřovatel: 

Zapisovatel: 

 
 
V Praze dne 28. 2. 2012 


	Zápis a usnesení z 02/2012 zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP, ze dne 21.2.2012

